
Referat afdelingsbestyrelsesmøde d. 21. oktober 2019 (afd.88) 

1. Bestyrelsen konstituerede sig som følgende: 

Formand: Mette Sørensen 

Sekretær: Brith Bejder 

Kasserer: Tove Bøje Rasmussen 

 

1. suppleant: Inger Sejberg Jensen 

2. suppleant: Christina Ortvald 

Susanne Lohmann fortsætter med at bestyrer kontoen for beboeraktiviteter. 

2.  Mette deltager i repræsentantskabsmøde d. 30. oktober 2019.  

     Der er valg til organisationsbestyrelsen. Stemmen går til Tommy Jørgensen. Det er vigtigt at Ry 

er repræsenteret. 

3. Inger og Mette deltager i kursuser for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer. 

4. Markvandring ser vi frem til, da det ikke har været i to år. Ude og inde er boligerne efterhånden 

i en alder, hvor der ses slid indendørs. Forberede os grundigt til den dag. 

5. Drøftelse om hold af kat. Man må kun have en pr. lejemål. Man skal indhente tillæg hos ØB til 

lejekontrakt, når man anskaffer sig et kæledyr. 

6. Fællesspisninger aflyses, da der ikke har været opbakning til dem. (skal dette meldes til 

beboerne?). 

Dog holder vi fast i traditionen med julebanko. Susanne skaber ”rammerne” og vi andre hjælper 

gerne til. (Dato?) 

7.Evt: 

- Der sker pt mange udskiftninger blandt vores naboer. Skal vi lave en velkomstkomite eller byde 

folk velkomne ved et arrangement?  

 - Ønske om at der reetableres et bålsted bagved Fælleshuset. Punktet udsættes til næste møde. 

- Der ligger mange blade pga. blæsevejr. Gartneren kommer ikke udover faste opgaver. 

- Der er problemer med mangel på parkeringspladser. Nogle beboere ejer flere biler.  

- Der er indkøbt en ny sovesofa til gæsteværelset. Brith spørger Varmemesteren om det store 

sofabord kan gemmes i det gamle vaskeri. 

 



8. Næste møde torsdag d. 9. januar 2020 kl. 17. 

 

Referent Brith/Mette 


